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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért teszik tönkre a Természettudományi Múzeumot? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tudomásomra jutott, hogy augusztusban kiürítik a Magyar Természettudományi Múzeu m
Könyves Kálmán körúti úgynevezett Tündérpalotában lév ő növénytárának egy részét . A
költöztetésre információim szerint a Nemzeti Közszolgálati Egyetem terjeszkedése miatt va n
szükség .

A Múzeum által eddig használt 2500 négyzetméter helyett csak a töredéke marad meg, és az i s
valószínűleg csak átmenetileg. A költözés miatt konténerekbe kerülhetnek a híres alga-, zuzmó -
, gomba és mohagyűjtemények. Megsérülhet vagy akár megsemmisülhet a gomba génbank .
Ráadásul itt működik az elektronmikrószkóp is, amit, ha szétszednek, már nem lehet újbó l
összetenni, állítja Korsós Zoltán, a múzeum fő igazgatója .

Tudomásom szerint a végleges helyszínt még nem jelölték ki a múzeum számára, ezért a z
augusztusi költözés is csupán átmeneti lenne . Így miután megtalálják vagy felépítik a végleges
épületet, még egyszer mozgatni kívánják a rendkívül sérülékeny m űtárgyakat és gépezetet .

Tisztelt Miniszter Úr! A kérdéseim a következők:

• Miért veszélyeztetik a páratlan, Európában is kivételes gy űjteményeket és génbankot?

• Mi lesz az elektronmikroszkóppal? Kap helyette másikat a múzeum?



• Ha új épületet kívánnak építeni a múzeum részére, akkor miért nem az egyetem részér e
építkeznek? Miért sietnek ennyire a kiköltöztetéssel ?

• Miért mennek szembe azzal a folyamattal, ami 1995 óta az épület olyan jellegű
kialakítását és fejlesztését foglalta magában, ami a múzeum érdekeit szolgálta?

Várom érdemi válaszát !

Balatonalmádi, 2017 . július 4 .

Tisztelettel,

Kepli Lajos
Jobbik
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